
 
     

Zápis ze schůzky se zástupci neziskových organizací  na území Poličska                                                    

       konané dne 20.10.2014  v Bystrém 

Začátek : 15 hodin                                                                                     Ukončení: 16,30 hodin 

Za zpracovatele: Petra Martinů 

Zapsala : Leona Šudomová 

Přítomno 8 osob + 2 pracovníci MAS,  viz. prezenční listina. 

1. Manažerka MAS Petra Martinů přivítala přítomné zástupce neziskových organizací. 

Přítomným, kteří se nezúčastnili předchozích jednání stručně představila MAS a její 

aktivity. 

2. Manažerka  MAS informovala přítomné o zveřejnění pracovní verze  Integrované 

strategie rozvoje území MAS pro období 2014 – 2020. Tato pracovní verze je určena 

k připomínkování všem aktérům v území. Strategický dokument je zpracován v úrovni 

analytické části, SWOT analýzy a strategické části. 

V rámci analytické části jsou zpracovány především následující témata: přírodní a 

kulturní potenciál území, demografie, občanská vybavenost a technická 

infrastruktura v obcích, školství, zdravotnictví a  soc. služby, doprava, 

nezaměstnanost, podnikání, zemědělství, cestovní ruch, životní prostředí a 

bezpečnost. Analytická část strategie je zakončena členěnou SWOT analýzou, 

analýzou potřeb a analýzou problémů. 

V úvodu strategické části dokumentu je formulována tzv. vize MAS, která by měla ve 

stručnosti odrážet stav, kterého bychom na území chtěli dosáhnout v roce 2020. 

Následně jsou stanoveny strategické cíle a priority. Priority jsou základní témata či 

věcné oblasti vize, na které se chce MAS v období 2014 – 2020 zaměřit. Tyto priority 

jsou dále rozpracovány na jednotlivé specifické cíle a dále na jednotlivá konkrétní 

opatření. Nedílnou součástí dokumentu jsou Přílohy, které obsahují vyhodnocení 

všech dotazníkových šetření a tabulková data k jednotlivým tématům. 

Vydefinováním cílů a opatření pracovní verze SCLLD končí. 

       Přítomným byla detailně prezentována analytická  a návrhová část  v oblasti   

      občanské vybavenosti a volnočasových aktivit. Přítomní byli vyzváni k vznášení dotazů  

       a připomínek přímo na místě, popř. písemně do 30.11.2014. Na místě nebyly  

       vzneseny žádné připomínky, dotazy byly zodpovězeny. 

       Dále manažerka MAS požádala přítomné zástupce k poskytnutí informací o jejich  

       projektových záměrech pro období 2015 -2020, jejich přibližných nákladech, době  

       realizace a fáze realizace ( plánování, příprava projektu apod.)  



 
       Tyto informace budou důležitým zdrojem informací o absorpční kapacitě území  a          

       významně ovlivní rozvržení finančních prostředků v příštím období. 

3. Diskuze. 

 

V Bystrém dne  21.10.2014 

 


